

金葉庭
THE GOLDEN LEAF



雋永傳承 · 端午滋味

金葉庭尹鐘耀師傅再度精製兩款傳統手工糯米粽，讓您與家人好友分享經典滋味。

「瑤柱裹蒸粽」餡料纍纍，荷葉內裹滿優質糯米、原隻瑤柱、油心蛋黃、綠豆及冬菇，肉質結實且入口就能感受豐腴油脂與肉汁，讓你品嚐正宗廣東風味。而小巧玲瓏的「迷你蓮蓉棧水粽」蓮蓉餡料軟糯香甜，在節日聚餐後作為甜品最好不過。

由5月25日起至6月25日期間，兩款傳統糯米粽將在餅店供應及訂購。請填妥訂購表格或致電 (852) 2521 3838聯絡餅店。

THE NOBLE DRAGON BOAT DELICACY

Two classic flavours mark Tuen Ng Festival at Golden Leaf this year. Deluxe Assorted Meat Rice Dumpling includes pork belly, conpoy, egg yolk and mushroom per piece, whilst Mini Sweet Rice Dumpling with Mashed Lotus Seed Paste is an ideal choice for those who have a sweet tooth.

Both handcrafted dumplings are available at the Cake Shop from 25 May to 25 June, and are excellent for sharing among friends and family. To place your order, please complete the order form or call us on (852) 2521 3838.

CONRAD
HONG KONG

端午米粽訂購表格

RICE DUMPLING ORDER FORM 2020

請填妥表格後傳真或電郵至香港港麗酒店。歡迎致電查詢詳情。

To place your order, please fax or email to Conrad Hong Kong, or call us for enquiries.

電話 Telephone : (852) 2521 3838 傳真 Fax : (852) 2822 8849

電郵 Email : HKGHC_CakeShop@ConradHotels.com

	售價(港幣) Unit Price (HK\$)	數量 Quantity	總額 Total
瑤柱裹蒸粽 Deluxe Assorted Meat Rice Dumpling	\$250		
迷你蓮蓉棧水粽 (三件裝) Mini Sweet Rice Dumpling with Lotus Seed Paste (3 pcs)	\$160		

* 希爾頓悅食薈會員尊享85折優惠。

* Hilton Dining Asia Pacific Members can enjoy 15% discount.

姓名 Name

聯絡電話 Contact number

傳真號碼或電郵地址 Sender's fax no./Email address

付款方法 Payment by credit card

1 親臨餅店並使用現金或信用卡付款
Pay by credit card or cash at cake shop.

2 請以電郵發出網上信用卡付款連結
Please email online payment link to my email address.

3 請直接以本人之信用卡支付以下款項
From my credit card, please debit the amount of HK\$ _____

美國運通卡 Amex 匯財卡 Visa 日財卡 JCB 銀聯卡 Union Pay

萬事達卡 MasterCard 大來信用証 Diners Club _____

信用卡號碼 Card number

有效日期 Expiry date

持卡人姓名 Cardholder's name

持卡人簽署 Cardholder's signature

金鐘道88號太古廣場 Pacific Place, 88 Queensway, Hong Kong

T: (852) 2521 3838 | HongKongInfo@ConradHotels.com | ConradHongKong.com | ConradDining.com